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Från: 
Till: soder@stockholm.se 
Cc: 
Bee: 
Ärende: Medborgarförslag 
Skickat: 2019-06-07 09:28:35 
Bilagor: 
Inbäddade bilagor: 

Hej, jag tycker att sommargågatorna på Södermalm ska tas bort, de försämrar 
framkomlighet och miljö för oss som bor på Södermalm. 
Framkomlighet: vid behov att lossa/lasta är det näst intill omöjligt och enormt 
stressande. 
Miljö: ljudnivå, rök, nedskräpning 
Nuvarande gågator tillför absolut ingenting för oss boende de skapar bara problem 
och olägenheter. 
Respektera att det är bostadsområden, fördärva inte det. Vi behöver sova även vi 
som bor på Södermalm. 


